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Administrativa avdelningen 
I d r o t t s f ö r v a l t n i n g e n  
 

Tjänsteutlåtande 
Sid 1 (2) 2007-08-01

 

B o x  8 3 1 3 ,  1 0 4  2 0  S t o c k h o l m  

T f n :  5 0 8  2 6  0 0 0 ,  F a x :  5 0 8  2 7  5 5 5  

E - p o s t :  l a s s e . j o h a n s s o n @ i d r o t t . s t o c k h o l m . s e  

Handläggare:  
Lasse Johansson, telefon: 08-508 28 433 
Per Johansson, telefon 08-508 26 618 

Till Idrottsnämnden 2007-09-18     Nr 18 

Redovisning av justering av allmänhetens tid på isrinkar 

 
 
Förslag till beslut 
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar att 
 
1. godkänna förvaltningens förslag till ändring i nämndens delegations-

ordning avseende fördelning av allmänhetens tider på isbanor 
 
 



 
Sid 2 (2)  

 
 
Inger Båvner 
Förvaltningschef 
   Margareta Östrand 
   Chef administrativa avdelningen 
 
 
UTLÅTANDE 
 
Ärendets beredning 
Detta ärende har beretts av administrativa avdelningen efter samråd med 
driftavdelningen ute. 
 
Bakgrund 
Allmänhetens möjlighet att få del av tider på förvaltningens isbanor har 
alltid varit prioriterad. Idag är det allmänhetens tid vid flertalet anlägg-
ningar fram till kl. 15.00 på vardagar och mellan 11.00 – 14.00 på helger-
na. Beslut om förändring av allmänhetens tid ska fattas av Idrottsnämnden.  
 
Vid ett flertal tillfällen under tidigare säsonger har det inkommit önskemål 
från både föreningar och privatpersoner om såväl utökning som minskning 
av allmänhetens tider framför allt under helgerna. 
 
Förvaltningens förslag 
Förvaltning anser att allmänhetens tid ska vara prioriterad och vill på intet 
sätt föreslå en minskning. Däremot skulle en ökad flexibilitet ge såväl all-
mänhet som föreningar bättre möjligheter att nyttja isbanorna. Om förvalt-
ningen istället för att ha samma tid på alla anläggningar skulle kunna änd-
ra allmänhetens tid på exempelvis Kärrtorps IP till 09.00-12.00 och istället 
öppna Farsta IP mellan 12.00-15.00 så kan allmänheten genom detta få 
tillgång till tid under en större del av dagen än vad som är fallet idag. Det 
skulle också förenkla genomförandet av föreningarnas seriespel så att ex-
empelvis Gotlandslagen inom ishockeyn ges möjlighet att åka hem med 
kvällsbåten. 
 
Handläggningen av dessa frågor skulle betydligt förenklas om förvalt-
ningschefen gavs uppdrag att fatta erforderliga beslut gällande allmänhe-
tens tider på förvaltningens isbanor enligt idrottsnämndens intentioner. 
 
SLUT 
 
Bilaga 
Underlag på hur allmänhetens tider fördelas idag 
 


